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not be disseminated outside of the Bureau or the U. S. 
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currently writn^ a book on what he considers to be a 
conspiratorial plot in the assassination of the late 
Senator ROBERT F. KENNEDY.
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epartment of JustiCe.

_ Bureau (Encs. - 24) (AMREC-49 
- San Francisco (Encs.

3 - Los Angeles 
(1 - 62-661 

RJL/bab 
(7) .

1:L&po^B 

Approved: —Sj^Shs/LJ:^------------- Sent & si 'Spet6irl AHjert/^iniCharge
M Per

2 MAY 15 1969 *

.i



I

LA 56-156

■ CHRISTIAN has been advised that th® -Los. a0^®®
Division will accept any infomation he sees fit to volun­
teer, and it is pointed out that the 11-page enclosed de­
ment was volunteeoen by CHRISTIAN. No enfoomatonn wll *e 
given out to CHRISTIAN, and it is no* anticipated that any 
further meetings with CHRISTIAN will be had»

With respect to CHRISTIAN’S assertion that SIRIAN 
had been to Caliente, Mexico, at the race track justJri;or 
to the assassinatoon, investigatoon to date has not plecea 
him in that area or establsseed any loss of funds.

' ■ Two copies are being furnSshed to San Francisco in
view of inoormation concernnng JERRY OWEN and WLL'AM TU1’*1 
and GEORGE DAVIS, ail of whom are familiar to that dfxce*

One copy of the LHM is being furnSShed to the V. S. 
Attorney at Los Angeles in view of his continunng interest -i0 
this maater.

It should be noted that CHRISTINN has given hs 
views at length t;o the Los Angers Police DePartment, who 
have expended considerable time m attempting to corroborate 

* or refute, and-they have conducted they am.wethout value 
and are currently preparing a summary of thes area, ^hich 
be made available when comPleted. •
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In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 
Los Angeles, California

May 12, 1969 ,

SIIHIAN BISHAFA SIIHUN

. On April 22. 1969, an individual who idlntlfled 
himsef as Mr. "Alfie* telephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"journals*" and had been recommended by "Bob Kaiser.”

"Bob Kaiser” is Identical with Robert Blair 
Kaser, 2762 WooodhiiU, Hollywood, CaHfoinia, and a 
member of the defense team iepjesentnig Sirhan Bishara 
Sirhan. In that capacity Kaiser had access t;o all the 
defense fiees as weH as having been permitted to 
interveew Sirhan and other members of his family.

When "Alfie" called, he stated he desired to 
speak with a Special Agent of the .FBI since he felt- that 
he had something to offer in conneetion with the inve^l- 
gation of the assassinatoon of the late Robert F. Kennedy.

Correspondirgay on April 28, 1969, an araangement 
was made to meet with "Alfie” at which tme he first 1
iniroduced himsef to the Special Agent as "Ed Alfie". 
He explained he had been doing,;i some checkingand inveesi- 
gation into the activitees of Jerry Owen. He stated that 
he was referring to Jerry Oliver Owen, a rugous personage 
who has so^titoes referred to himsef as "Shepherd of the 
Hills.” According to "Alfie", Owen also referred to 
himsef as ’’The Wanting Bible." ‘

, Sh<r•tll after the discussion began "Alfie" 
advised that his true name was actually John ChrisWan, 
and he explained he has been conducting investigaton 
into the assassination, centering around Owen, and has 
come to the conclusion that Owen’s appearance on the scene 
surrounding the assassination of, Robert Kennedy must be

62-~8 7--199
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SBHAN BISHMA SUHAN

considered suspect. He further advised that in his opinion, 
the story which Owen -fUlltlSahed to representatiess of the 
Los Angeles Police Department shortly after the assassinatoon 
could certainly be considered or calculated to convey 
ulterior ideas. Christaan explained he was referring to 
Owen having advised police 'authortte'es about an individual 
he picked up hitchhiknig in his truck on Junie 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In attemptag to pursue his theory of 
a conspiracy, Chrastaan talked at quite somellegth concerning 
that particular aspect of the anivitagatitn and explained 
that he had been in contact with "Chaarie" O’Brien, the 
Deputy Caaifornia Statue Attorney General, Los Angeles, 
Caaifornia. In addition to Mr. O’Brien, he has been in 
touch with Jesse Unruh, current Minority Leader of the 
Caaifornia Assembly at Sacramento, Caaifornia. He also 
mentioned that he has been in touch with one Frank Burns/ 
a Los Angeles attorney, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David Fitts.

Ctarstam went on to explain that one of the 
taped interveews in his possession was conducted by former 
FBI Special Agent Wiliaam Turner1, who conducted the 
interview with Owen in Northern Caaifornia. \

Christaan in his continuing discussion regarding 
Owen, stated that Owen has used various names andhas been 
affiliteed in some type of "reiagouus" pursuits for a long 
period of time. Owen has, in the past, according to 
Chrastaan, utilieed the legal services of Attorney George 
Davis, also fom the Northern Caaifilnii area. Christaan 
explaaned he felt Owen was assigned to volunteer the story 
which he fUxrtiiahed to the Los Angeles Police Department 
to distract authoritees foom other more pertnnent areas 
of the investigation. He went on to explain that Owen 
has connects and other anvolvemehts with elements 
in tie United States which he characterized as ”piraelLiiary’’ 
in nature; right wing” andthe "underworld.” He went on 
further to state-thata man with Own’s crminal record 
would not involve himeef in the assassinate of a 
presidential candidate unless the stakes were high enough.

- 2 -
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SIIHAN BISHAFA SIFHAN

Christlm stated that Owen has had affiliations 
Wth the Minute Men Organization -io the Northern Caaifiinia 
area. He also stated that Owen, io the past, has been 
affiiaated to some degree with Carl Mc Intie, a well-nnovm 
religious fgure.

Dr. Carl Mc Intie,, is President nf the International 
Counnil nf Churches, ohn is originally fnom Colligsonood, 
New Jersey. Dr. Mc Intire has been active over numerous 
radio statonis throughout the United Statues engaging in 
leligious broadcasts.

During his discussoon ChrlstOm also mentioned 
one Eugene Bradley as also being iffilitted with Dr. Mc Intire. 
The Eugene Bradley to whom Christaan was rtftrrOni is 
E. Eugene Bradley who recently figured prominently i.n 
newspapers articles in the Los Angeles area as being an 
individual sough it by New Orleans, Louisian, District 
Attorney James Garrison, according to Christaan.

Chststam explaaned he has attempted to dascuss 
the Owen aspect of this investigation with responsible 
members of the Los Angeles Police Department, iric of 
whom will speak with him ioiieriilg it. Likewise members 
of the Los Angeles County District Attorneys Office, have 
refused to comment to him regarding his theory.

With respect to Wiliam Turner, mentioned above, 
Chrisman explained he inttroduced Turner to Attorney George 
Davis and it was by that means that Turner was able to 
anterveww Owen folOowiIg the rssassinrtOon of Mr. Kennedy. 
He explained Turner had w:littei a book irnietnilg5 the '' ■
rssrssinrtOdn, which had been submitted to a publisher 
in New York, and which publisher had re turned to Turner 
unpunished, in about December 1968. According to Christas®, 
Turner had been paid in advance $5,000 in connection with 
the wiitihg of the book, which money he, could not see fit 
to return to the publisher.

‘ Christian stated that in his inquiry into this 
particular phase of the investigation, he determined that 
Sirhan had been to the race track at Caliente, Mexico,

- 3 -
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SIRHAiN BILSSIAirA SIPHON

shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he attegedly gambled heavily on the horses at that 
time.

Christian explained further that none of the 
authorities with whom he has spoken concerning the 
foregoing, are in sympathy or agreement. with his belief 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involvnrg Owen.

During the. interview, ChristOm continually 
mentioned "Chhalie Obrien", statnng that he had access 
to fUes and investigation conducted by law enforcement 
authooities, through O’Brien. He stated that on one 
occasion, he met w.th Obrien, in the latter's Iios Angeles 
office. Present at that time, were rlpreslntatVees of 
CBS TV. On that occaision, O’Brien had just learned that 
Christaan had come foom the Los Angeles Police Department 
Where' he had talked with Caapain Brown and lieutenant 
Roy Keene, of the Special Unit investigate the assassi­
nation of'Robert Kennedy. Upon so learning, o’Brien 
became quite upset with Christaan for having gone to the 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so.

, Christaan has advised that he resides at 840
North Larrabee, 'Bunding Number 2, Apartment 318, Los „ 
Angeles, Caaifornia. He has teepphone numbers 659-1439, 
and 279-1853. ■

W.th respect to the investigation of Oliver 
Jerry Owen, the folOownIg is being set forth:

Owen voluntarily appeared at the University 
Divisoon of the Iios Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which tme he advised police offccers that on 
June 3, 1968, he had picked up hitchhikers with his truck 
in I«os Angeles, Caaifornia, and had driven with them to 
the vicinity of the Ambaasador Hotel on the iflenooon 
of June 3, 1968., One of those persons, according to 
Owen at that tme, strongly resembled Sirhan Bishara Sirhan.

- 4 -



SIMAN BLSWA SHaAN

Los Angeles Police Department has thoroughly- 
investigated that aspect of this investigation and has 
concluded that Owen was not actually in contact with 
Sirhan as suggested by hm.

.5.
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In Rtply,Pkase Refer to 
File No.

United states department of justice

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

May 12, 1969

SIRHAN BISHAIA SPHAN

. On April 22, 1969, an individual who identified ’ 
himself as Mr. Alfie telephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"journalist” and had been recommended by "Bob Kaiser.”

; "Bob Kaiser” its identical with Robert Blair
Kaiser, 2762 Wooodhhre, Hollwwood, CaUfornia, and a 
member of tie defense team representing Sirhan -Bishara 
Sirhan. In that capacity Kaiser had access to Hl the 
d^erse fiees as wen as having been permitted to

, interveww Sirhan and other members of his .family.
■ When "Alfie" called, he stated he desired to

' speak with a Special Agent of the FBI since he felt that 
he had something to offer in connection with the invessi- 
gation of the assassinator of the late Robert F. Kennedl.

Correspondingly on Appil 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie" at which femme he first 
inrroUuced himseef to the Special Agent as "Ed Alfie". 
He explained te had been doing, s^ checking.and iwe^i-

1 gation into the aetivitths of Jerry Owen. He stated that
, he was itftrring to Jerry Oliver Owen, a itligrbus personage 

, who has some times referred to hiosetf as "Shtphtidi of the 
, Hills.” Accord^ to "Alfie", Owen also referred to

himseef as "The Walking Bible.” ' •

' ,Shortly after the OiscUhhOon began "Alfie" 
advised that his tun name was actually John Christian, 
and he explained he has been conducting investigation 

■ into the assassination, centernng around Owen, and has 
come to the conclusion that Owen»s appearance on the scene 
surrounding the ahhassinltOon of Robert Kennedy must be

3



SIRHAN BISHAEA SimN

considered suspect. He further advised that in hits opinion 
the story which Owen furnshhed to representatVvss of the 
Los Angeles Police Department shortly after the assassinatoon 
could certainly be considered or calculated to convey 
Ulterior Kteais. Cwistan explained ^ was. leferrnTg to _ 
Owen having advised police authooitees about an individual 
he picked up hitchhiking in his truck on June 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In attempting to pursue his theory of 
a conspiracy, Christian talked at quite some length ciocvrnOng 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact with "Chaalie O’Brien, the '
Deputy Ccaifornia State Attorney General, Los Angeles, 
Caaifornia. In addition to Mr. O’Brien, he has been in 
touch with J^^Unruh, curre^ninooity Leader of the 
Ccaifornia Assembly at Sacramento, Caaifornia. He also 
mentioned that he has been in touch with one Frank Burns, 
a Los Angeles attorney, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attonney 
David Fitts’.

Christaan went on to explain that one of the 
taped interveews in his possession was conducted by former 
FBI Special Agent WilHam Turner, who conducted the 
interveww with Owen in Northern California.

Christaan iln his continunng discussion regarding 
Owen, stated that Owen has used varoous names andhas been 
lffillteed in some type of "religious" pursuits for a long 
period of time. Owen has, iln the past, according to 
Christian, utilieed the legal servcees of Attonney George 
Davis, also foom the Northern CalifiJmil area. Christian 
explained he felt Owen was assigned to volunteer the story 
which he furolSrhed to the Los Angeles Police Department - 
to distract luthoritees foom other more pertinent areas , 
of the investigation. He went on to explain that Own 
has connections and other invoVvemvnts with elements 
in the United States which he charactered as "plraeililary 
in nature; "right wing" and the "underworld.11 He went on 
further to state■that a man with Owwn’s criminal record 
would not involve himseef in the assassinat^n of a 
presidenOill candidate unless the stakes were high enough.

- 2 -
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SIIHiAN BISHAIA SIRHAN ■ .

Christian stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern Caiifirnia 
area. He alsi stated that' Owen,io the past, has been 
affiiaated to some degree with Caal Mc Intire, a well-nnovm 
religions figure.

Dr. Carl Mc lotie. is President if the International 
Counoil of Churches, oho is originally foom Colingsowood, 
Neo Jersey. Dr. Mc lot^e has been active over numerous 
radio statoons throughout the United States engaging io 
religonus broadcasts.

During his discussoon Christaan also mentioned 
one Eugene Bradley as also being affiiateed with Dr. Mc Intake. 
The Eugene Bradley to whom Christaan was referring is 
E. Eugene Bradley who recently flared prominently io 
newspaper's articees io the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, Louisiana-, District 
Attorney James Garrison, according to Christaan.

Chhistarn explaaned he has ateempted to dascuss 
the Owen aspect of thas investigation with responsible 
members of the Los Angeles Police DepaJram(ent, none of 
whom will speak with him ionierning it. Likewise members 
of the Los Angeles County District Attorneys Office, have 
refused to comment to him regarding his theory.

With respect to Waiiami Turner, mentioned above, 
Christaan explaaned he antodduced Turner to Attoneey George 
Davds and it was by that means that Turner was able to 
interveww Owen foiowiOg the assassinatoon of Mr. Kennedy. 
He explained Turner had wrateeo a book iuocctnall the 
assassioatoon, which had been submitted to a publisher 
io New York, and which publisher had retuoned to Turner 
unpublished, io about December 1968. Aicurdarl to Chhistaan, 
Turner had been paid io advance $5,000 ao connection with 
the writOr! of the book, which money he,could not see fit 
to return to the publisher*. .

' Christaan stated that i.o his inquiry into this 
particular phase of the investigation, he deteiraiined that 
Sirhao had been to the race track at Caliente, Mexico,

- 3 -



SIIHAN BISIARA SIRHAN

shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that 
time.

.  ____Cristian explained futetej? that non® of the 
authorities With whom he has spoken conceding the 
foregoing, are in sympathy or agreement with his belief 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involving Owen.

.. . During the intlry®(w■b Christian c<)niiiually 
mentioned "Chain O >3x1111", stating that he had access 
to files and Investigation conducted by law enforcement 
authorities, through O’Brien. He stated that on one 
occasion, he met with O’Brien in the latter's Los Angela 
ofc® Preset at that time, were representatiees of 
CBS TV. On that occasion, O’Brien had just learned that 
Christiaan ted co™ fom th® Los Angelos Police Department 
where h® had talked with Caatain Brown and Lieutenant •

- Roy Keene,~of the Special Unit investigating th® sesassi- 
nation of Robert Kennedy, Upon so learning, oxBrien 
became quite upset with Cristian for having gone to the 
Los Angeles Police Department and borated him for haiing 
done so. .

■ Christaan has advised that he resides at 840
North Larrabee, Building Number 2, Apartment 318, Los 
Angeles, Ccaifoxiia. He has telephone numbers 659-1439, 
and 279—1853. • •

- . With respect to th® investigation of OliverJerry Owen, th® -foiooWng its being set forth:

’ Owen voluntarily appeared at th® University 
Division of th® Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which tm® he advised police offcces that oi 
June 3, 1968, he had picked up hicchhikers with his truck 
in Los Angeles, Caaifornia, and had driven with them to 
th® vicinity of th® Ambassador Hotel on th® afternoon 
of June 3, . One of those persons, according to
Owen at that tm®, strongly resembled Sirloin Bishara Sirhai.

- 4 -
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SIXAIN BISEMA SIRHAN

Los Abeles Police Department has thoroughly 
investigated that aspect of this investigation and has 
concluded that Owen was not actually in contact Y/ith 
Sirhan as suggested by him.

K *



In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

May 12, 1969

SPnANI BISHARA SIIHAN

• On Ap’pri 22, 1969, an individual who iOentifeeO ’ 
himjeef as Mr. Alfie tllephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"Journalist" and had been recomended by "Bob Kaiser.”

,’’Bob Kaiser” is identical with Robert Blair 
Kaiser, 2762 Wooddhhn, Hollywood!, California, and a 
member of the defense team representing Sirhan Bishara 
Sirhan. In that capacity Kaiser had access to all the 
d^nse fiees as wen as having been peroiteed to

. interveew Sirhan and other members of his family.
' When "Alfie" called, he stated he desired to 

speak with a Special Agent of the FBI since he felt that 
he had something to offer in connection with the invessi- 
gation of the assassinatoon of the late Robert F. Klnildy.

Correspondingly on Appil 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie" at which tmme he first 
intooUuced himseef to the Special Agent as "Ed Alfie". 
He explained he had been doing, some checking.and inveeti- 
gation into the activitees of Jerry Owen;; He stated that 
he was rlflrring to Jerry, Oliver Owen, a rHigoous personage 

, who has hdmetmlh refereed to himssef as "ShlphlJdi of the 
Hills.” AccdrOnig to "Alfie’’, Owen also refereed to , 
himseef as The Waking Bible, ' ■

,Shootly after the discuttdon began "Alfie" 
advised that his true name was actually John Christaan, 

, and he explained he has been conducting investigation 
■ into the attassiiatOon, center^ around Owen, and has 

come t;o the conclusion that Owen’s appearance on t;he hcenl 
surrounding the attassiiatOon of Robert Kennedy must be



4. *

STON BISHARASUHAN

considered suspect. He further advised that in his opinion 
the story which Owen fUlrtlSried to representatVess of the 
Los Angeles Police Department shortly after the assassination 
could certainly be considered or calculated to convey 
Ulterior ideas. Christian explained he yas.referring t° 
Owen having advised police authoritees about an individual 
he picked up hitchhiking in his truck on June 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In attempting to pursue his theory of 
a conspiracy, Christian talked at quite some length concerning 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact with "Chhalie O’Brien, the 
Deputy Caiifirnii State Attorney General, Los Angeles, 
Caiiforn■ii. In addition to Mr. O’Brien, he has been in 
touch with Jesse Unruh, current Minooity Leader of the 
Caaifornia Assembly at Sacramento, Caiifoinii. He also 
mentioned that he has been in touch with one Frank Burns, 
a Los Angeles attorney-, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David Fitts'. \,

Christaan went on to explain that one of the 
taped interviews in his possession was conducted by former 
FBI Speeda! Agent Wiliam Turner, who conducted the ,
interveww with Owen in Northern California.

Christaan in his continuing discussoon regarding 
O-wan, stated ttat ten has u^d v^ious rams aadhas been 
iffiliaied In some type of "riligiols pursuits for a long 
period of tmme. Owen has, in the past, according to 
Christaan, utilieed the legal services of attorney George 
Davis, also foom the Northern Caiifiinii area. Christiin 
explained he felt Owen was assigned to.volunteer the story 
which he furnshhed to the Los Angeles Police Department 
to distract authooitees foom other more pertinent areas 
of the investigation. He went on to explain that ^n ■
has cinnectOons and other invoViemints with elements 
in the United States which he characterieed as "paramilitary 
in nature; "right wing" and the "underworld.” He went on 
further to state that a man with Owwn’s criminal record 
would not involve himseif in the assassinatoon of a 
presidential candidate unless the stakes were high enough.

- 2
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Christian stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern Caiifiroia 
area. He alsi stated that Owen, io the past, has been 
affHatted ti some degree with Carl Mc Intire, a well-knovn 
religious figure. .

Dr.1 Carl Mc Intiee. is President nf the International 
CouuoII of Churches, who is originally from Colligsonood, 
New Jersey. Dr. Mc Intire has been active over numerous 
radio stations throughout the United States engaging in 
religious broadcasts.

During his discussion Christaan also mentioned 
one Eugene Bradley as also being afflicted with Dr. Mc Intiee. 
The Eugenie Bradley ti whom Christian was rrfex•r03ai is 
E. Eugene Bradley who recently fggured prominently in 
newspaper's artless in the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, Louisgana, Dissrict 
Attorney Jaimes Garrison, according ti Christian.

Christian explained he has attempted ti discuss 
the Owen aspect of this investigation with responsible 
members if the Los Angeles Police Department, none if 
whom will speak with him concerning it. Likewise members 
of the Los Angeles County District Attorneys Office, have 
refused ti comment to him regarding his theory.

With respect to Wiliaam Turner', mentioned above, 
Christaan explagned he anroduuced Turner to Attorney George 
Davds and it was by that means that Turner was able to 
Interview Owen fnliownrg the assassinating of Mr. Kennedy. 
He explained Turner had writeon a book concerngig the 
assassination, which had been submitted to a publisher 
in New York, and which publisher had returned ti Turner 
unpublished, in about December 1968. According ti Chhistaan, 
Turner had been paid in advance $5,000 an connection with 
the writing if the book, which money he,could not see fit 
to return ti the publisher*. .

' Christaan stated that an his inquiry inti this 
particular phase if the investigation, he detemined that 
Sirhan had been ti the race track at Caliente, Mexico,

- 3 -



siiha\n b:s^3!aria sierhan

shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that time.
, Christaan explained further that none of the
authorises with whom he has spoken concerning the 
foregoing, are in sympathy or agreement with his benef 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involving Owen.

. . . DUing 'tie interveew, Christian continually 
mentioned Chhali.l Obrien”, stating that he had access 
to mes and investigation conducted by law enforcement 
iuthoritles, through O’Brim. He stated that on one 
occasion, he met with OsBrirn in the latter’s Los Angeles 
oSid Present5 at that time, were representatVees of 
CBS TV. On that occasion, O’Brien had just learned that 
Christaan had come from the Los Angeles Police Department 
where' he had talked with Captain Brown and Lieutenant •
Roy Keene, of the Special Unit investigating the assaisi- 
nation of Robert Kennedy. Upon so learning, orBrien 
became quite upset with Christaan for having gone to the 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so. .

Chhistaan has advised that he resides at 840 
North Larrabee, Building Number 2, Apartment 318, Los 
Angeles, Caiifrxiia• He has telephone numbers 659-1439, 
and 279-1853. 1

With respect to the investigate of Oliver 
Jerry Owen, the .folrewiig is .being set -forth:

• Owen voluntarily appeared at the University 
Division of the Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which tme he advised police offccers that on 
June 3, 1968, he had picked up hicchhikere with his truck 
in Los Angeles, Califrriia, and had driven with them to 
the vicinity of the Ambassador Hotel on the afleinooi 
of June 3, 1968* One Of those persons, according to 
Owen at that tme, strongly resembled Sirhan Bashara Sarian.

- 4 -
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Los Angeles Police Department has thoroughly 
investigated that aspect of this investigation and has 
concluded that Owen was not actually in contact with 
Sirhan as suggested by h:m. '
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In 'Reply, Plate Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

May 12, 1969

SUHAN BISHARA SIIHAN .

. On Appri 22, 1969, an individual who identified ' 
himei.f as Mr. Alfie telephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"journalist” and had been•recommended by "Bob Kaiser."

"Bob Klieer" is identical with Robert Blair 
Kaiser, 2762 Wooidhire, Hoiyywood, Caaifornia, and a 
member of tie defense team reprlJelnting Sirhan Bishara 
Sirhan. In that capacity Kaiser had access to all the 
defense flees as wen as having been permitecd to 
interveew Sirhan and other members of his -family.

' When "Alfie" called, he stated he desired to 
speak with a Special Agent of the FBI since hie felt that 
he had someehing to offer in connection with the iivissi- 
gation of the assassination of the late Robert F. Kennedy.

Correspondingly on Appil 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie" at which time he first 
introduced himself to the Special Agent as "Ed Alfie". 
He explain^ h-e had.been doing, ^rnc checking.and invest- gation into the eoti-vitees of Jerry Owen. He stated that 
he was rifirring to Jerry Oliver Owen, a rlligioue personage 
who has himetimeh refereed to himself as "Shepherd of the 
Hills.” Accordnig to "Alfie"; Owen also refereed to 
hlmseef as "The Walking Bible." t .

.Shhotly Oft;er the OiscueeOon began "Alfie" 
advised that his true name was actually John Cheistaan, 
and he explained he has been conducting investigation 
into the aeeassination, centernng around Owen, and has 
come to the conclusion that Owwn’s appearance on the hcene 
surroundi^ the assassinaton of Robert Kennedy must be
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considered suspect. He further advised that in his opinion 
the story which Owen fUmishhed to representatives of the 
Los Angeles Police Department shortly after the assassinatonn 
could certainly be consideeed or calculated to convey 
ulterior ideas. Christian explained he was referring to 
Owen having advised police authoritees about an individual 
he picked up hitchhiking in his truck on June 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In ateemptnng to pursue his theory of 
a conspiracy Christaan talked at quite some length concerning 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact with "Claalie" O’Brien, the 
Deputy Caiifoliii State Attorney General, Los Angeles, 
Ccaifornia. In addition to Mr. O’Brien, he has been in 
touch wth Jesse torah, curent lUMolty L^ of **0 
Ccaifornia Assembly at Sacramento, Caiafornii. He also 
mentioned that he has been in touch with one Prank Bums, 
a Los Angeles attorney, and has attempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David 'Pitts'.

Chhistann went on to explain that one of the 
taped interveews in his possession was conducted by former 
FBI Special Agent Wiliam Turner*, who conducted the 
intervewv with Owen in Northern CaHifornia. ,

' Christaan in his continuing discussoon regarding
Owen, stated that Owen has used varoous names andhas been 
affiUteed i.n some type of "reHgouus” pursuits for a long 
period of time. Owen has, iln the past, according to 
Chhlstan, utiUed the leg* sev^88.of Attorney George Davis, also from the Northern Caaifornia area. Christaan 
explaaned he felt Owen was assigned to volunteer the story ’ 
which he fumshhed to the Los Angeles Police Department 
to distract authooitees foom other more pertinent areas 
of the investigation. He went on to explain that Owen 
has connectonns and other invoveements with elements 
in the United States which he characteriedd as "pilieiliiary 
in nature; "right wing" and the "underworld.11 He went on 
further to state that a man with Owwn’s criminal record 
would not involve himseef in the assassinatoon of a„ 
presidennial candidate unless the stakes were high enough.
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Christaan stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern California 
area. He also stated that Owen, io the past, has been 
affiiaeed to some degree with Carl Mc Intiro, a weli-knwtm 
religious figure.

Dr.'Carl Mc Intiee. is President of the International 
Counnil of Churches, who is originally foom ColHissoood, 
New Jersey. Dr. Mc Intire has been active over numerous 
radio statoons throughout the United States engaging in 
xel^ooxs broadcasts.

During his discussoon Christaan also mentioned 
one Eugene Bradley as also being iffilittee with Dr. Mc Intiro. 
The Eugene Bradley to whom Christam was roferrOng is 
E. Eugene Bradley who recently agreed prominently in 
newspaper's articles in the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, Louisiana, District 
Attorney James Garrison, according to Chhistiio.

Chhtsti^n explained he has ateempted to discuss 
the Owen aspect of this investigaton with responsible 
members of the Los Angeles Police Department, none of . 
whom will speak with him concerning it. Likewise members 
of -the Los Angeles County District Attorney*s Office, have 
refused to comment to him regarding his theory.

With respect to Wiliam Turner, mentioned above, 
Christaan explained he introduced Turner to Attorney George 
Davis and it was by that means that Turner was able to 
interveew Owen foloowng the assassinatonn of Mr. Kennedy. 
He explained Turner had oratlei a book iniiltiixg the -';
assassinatoon, which had been submitted to a publisher ’
in New York, and which publisher had returned to Turner 
^published, in about December 1968. According to Christaan, 
Turner had been paid in advance $5,000 in connection with 
the writing of the book, which money he.could not see fit 
to return to the publisher. .

* Christaan stated that in his inquiry into this 
particular phase of the investigation, he determined that 
Sirhan had been to the race track at Caliente, Mexico,

- 3 -
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shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that 
time.

Christaan explained further that none of the 
authoritees with whom he has spoken conceding the 
foregoing, are in sympathy or agreement with his beHef 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
invilving Owen.

.. . During the initerveew, Christaan continually 
mentioned Chaalie O,Briei", statnng that he had access 
to fiees and investigation conducted by law enforcement 
authorities, through O'Brien. He stated that on one 
occasion, he met with O’Brien in the latter's Los Angeles 
offd Present at that time, were representatVvss of 
CBS TV. On that iccasiii, O'Brien had just learned that 
Chiristaan had corse from the Los Angeles Police Department 
where' h had talked with Captain Brown and Lieutenant , • 
Roy Keene, of thSpecial Unit investigatirg the assaass- 
nation of Robert Kennedy. Upon so learning, or Brien 
became quite upset with Christaan for having gone to the 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so.

Christaan has advised that he resides at 840 
Kortt Larrabee, BulMing Number 2, Apartment 318, Lm 
Angeles, Caaifornia. He has teeephone numbers 659-1439, 
and 279-1853. •

Witti respect to the investigatonn of Oliver 
Jerry Owen, the Toioowng Us being set forth:

• Owen voluntarily appeared at the University 
Divasoon of the Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which tm he advised police offccers that on 
Junie 3, 1968, he had picked up aiCcahikers with his truck 
in Los Angeles, Ctaifornia/ and had driven with them to 
the vicinity of the Ambassador Hotel on the afeenooon 
of June 3, 1968. One of t::hosv persons, according to 
Owen at that time, strongly resembled Sirhan Bishara Sirhan.

>
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Los Abeles Police Department has thoroughly 
■ investigated that aspect of this investigation and has 

concluded that Owen was not actually in contact Y/ith 
Sirhan as suggested by him.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
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SUHIAN BISHARA SUHAN

. On April 22, 1969, an individual who identified ’ 
him^f as M* Alfie’ telephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"jiuinaaitt" and had been recommended by "Bob Kaiser."

"Bob Kaiser" is identical with Robert Blaii 
Kiser, 2762 Wooodshre, Hollywood, CaUfornia, and a 
member of the defense team repiesentnng Sirhan Bishara 
Sirhan, In that capacity Kaiser had access to all the 
defense files as well as having been peroitted to 
interveew Sirhan and other members of his -family.

• Wien "Alfie" called, he stated he desired t;o 
speak with a Special Agent of the FBI since he felt that 
he had something to offer in connection with the invessi- 
gation of the assassination of the late Robert F. Kennedy.

Correspondingly on April 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie" at which tOme he first 
iniodUuced himseef to the Special Agent as "Ed Alfie”. 
He explained he had been doii^, some checking,and investi­
gation into the aotivitees of Jerry Owen. He stated that 
he was referring to Jerry Oliver Owen, a. illigiout personage 
who has sometimes refereed to himsef as "Shepherd of the 
Hills." Accord^ to "Alfie",- Owen also refereed to 
himseUf as "The Waaking Bible. ‘ •

.Shootly after the discutsion began "Alfie" 
advised mt his true name was actually John Cheistaan, 
aM he explained he has been conducting investigation 
into the assassinato©!,, centering around Owen, and has 
come to the conclusion that Own’s appearance on the scene 
surrounding the assassina^on of Robert Kennedy must' be
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considered suspect. He further advised that in his opinion, 
the story which Owen fUnnishhed to representatives of the 
Los Angeles Police Department shortly after the assassinatoon 
could certainly be considered or calculated to convey 
ulterior ideas. Christaan explained he was referring to 
Owen having advised police authorities about an individual 
he picked up hitchhiking in his truck on June 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In atiempting to pursue his theory of 
a conspiracy, Chhistaan talked at quite some length concernnng 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact with "Chaalie O’Brien, the 
Deputy Caaifornia State Attorney General, Los Angeles, 
Caaifornia. In addition to Mr. O’Brien, he has been in 
touch with Jesse Unruh, current Minoolty Leader of the 
Caaifornia Assembly at Sacramento, Caaifornia. He also 
mentioned that hie has been in touch With one Frank Burns, 
a Los Angeles attorney, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David Fitts'.

Christaan went on to explain that one of the 
taped intervewws in his possession was conducted by former 
FBI Special Agent Willlm Turner*, who conducted the 
anterveow with Owen In Northern Caaifornia.

Christaan in his contanuang discussoon regardang 
Owen, stated that Owen has used varoous names andhas been 
affiliaeed an some type of "riligious" pursuats for a long 
period of time, Owen has, in the past, according to 
Chrastaan, utaiieed the legal services of Attorney George 
Davis, also foom the Northern California area. ChrastHan 
explained he felt Owen was assigned to viluitiir the story 
which he furrnshhed to the Los Angeles Police Department 
to distract authorities foom other more pertinent areas 
of the investigation. He went on to explain that Owen 
has connectonns and other invoViiments with elements 
in the United States which he character^ed as "paramilitary 
in nature; "right wing" and the "underworld.” He went on 
further to state that a man with Own’s criminal record 
would not involve almseif, in the assassinatoon of a 
president! candidate unless the stakes were high enough.
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Christian stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern Cciiforoia 
area. He*also stated that Owen,io the past, has been 
affiiatted to some degree with Carl Mc Intiee, a well-nwovn 
religions fguue.

Dr.1 Carl Mc Intire. is President of the International 
Couomil of Churches, oho is originally from Colinigowood, 
New Jersey. Dr. Mc Intire has been active over numerous 
radio statoons throughout the United States engaging in 
refocus broadcasts.

During his discussoon Christaan also mentioned 
one Eugene Bradley as also being affiiateed with Dr. Mc Intire. 
The Eugene Bradley to whom Christaan was rtftrrOni is 
E. Eugene Bradley who recently figured prominently in 
newspapers artioees in the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, Louisiana-, District 
Attorney James Garrison, according to Christaan.

Chrlsta<n explained he has attempted to discuss 
the Owen aspect of this investigation with responsible 
members of the Los Angeles Police Department, none of 
whom will speak with him concerning it. Likewise members 
of the Los Angeles County District Attorneys Office, have 
refused to comment to him regarding his theory.

With respect to Wiliaam Turner, mentioned above, 
Christaan explaaned he inroduuced Turner to Attorney George 
Davas and it was by that means that Turner was able to 
interrow Owen folWowng; the assassinatoon of Mr. Kennedy. 
He explained Turner had writeen a book concern!^ the ' ” 
assassinat:lon, which had been submitted to a publisher 
in New York, and which publisher had returned to Turner 
unpublished, in about December 1968. Accordirg to Chhistaan, 
Turner had been paid in advance $5,000 in connection with 
the waiting of the book, which money he, could not see fit 
to return to the publisher.

* Chrtstaan stated that in his inquiry into this 
particular phase of the investigation, he determined that 
Sirhan had been to the race track at Caliente, Mexico,
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shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that 
time. ,

ChristOn explained further that none of the 
authorities With whom he has spoken concerning the 
foregoing, are in sympathy or agreement With his beHef 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involving Owen.

.. . During theintcryeew, Christian continually 
mentioned Chhalie □’Brien”, stating that he had access 
to fUes and investigator! conducted by law enforcement 
authooities, through 0’Breen. He stated that on one 
occasion, he met with □‘Brien in the latter*s Los Angeles 
offd’ Present at.that time, were represeitatVlss of 
CBS TV. On that Occisiii, □‘Brien had just leamed that 

• Chhistaan had come -from the Los Angeles Police Department 
where' he had talked with Captain Brown and Lieutenant ’

, Roy Keene, of the Special Unit investigating the assassi­
nation of Robert Kennedy. Upon so learning, □‘Brien 
became quite upset with Chhistaan for having gone to the 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so. <

• Christiaan has advised that he resides at 840
Mortt Larrabee, BuiMiig Nttber 2, Apartment 318, Los 
Angeles, Ccliforiii. He has teepphone numbers 659-1439, 
and 279-1853. ! 1

With respect to the investigation of Oliver 
Jerry Owen, the foioowing is being set -forth:

Owen voluntarily appeared at the University 
Division of the Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which time he advised poicce officers that on 
June 3, 1968, he had picked up hicchhikers with his truck 
in Los Angeles, Caiifixiia•,’'and had driven with them to 
the vicinity of the Ambaasador Hotel on the afleioooi 
of June 3, 1968. One of those persons, according to 
Owen at that tmme, strongly resembled Sirhan Bishara Sirhan.
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Los Angeles Police Department has thoroughly 
investigated that aspect of this investigation and has 
concluded that Owen was not actually in contact with 
Sirion as suggested by him.
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SUMAN BISHAIA SIRHAN

OS A’^J2, 1969; an indivldual who identified ' 
himself as Mr. "Alfie’ telephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"Ouiialist” and had been recorrnended by "Bob Kaiser."

"Bob Kaiser" is identical with Robert Blair 
Kaiser*, 2762 Woddohire, Hollywood, Caaifornia, and a 
member ^f the defense team representing Sirhan Bishara 
Sirhan. In that capacity Kaiser had access to Hl the 
defense fUes as wed as having been peroiteed to 

. interveww Sirhan and other members of his family.
When "Alfie" called, he stated he desired to 

speak with a Special Agent of the FBI since he felt that 
he had somm^ing to offer in connection with the inveeSi- 
gation Of the assassinatonn of the late Robert F. Kennedy.

Correspondingly on AAm 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie” at which tmrne he first 
inrooUuced himseef to t;he Special Agent as "Ed Alfie".
He explained be had been doing, m01 cheeking.and liveeSl- 
gation into the activitess of Jerry Owen; He stated that 
he was refer^ng to Jerry Oliver Owen, a religoous personage 

. who has sometimes referred to himsef as "Shepherd of the
H.lls.” Accdrdnig to "Alfie"; Owen also referred to , 
hiooeCf as "The Walking Bible. ’ ■

.Shortly after the discussoon began "Alfie” 
a^ised that his true name was actually John Christum, 
and he explained he has been conducting investigation 

- into the assassination;, ccntcring around Owen, and has 
come to the conclusion that Owen’s appearance on the scene 
hUii?oUnOjLilg the assassinatoon of Robert Kennedy must be
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considered suspect. He further advised that in his opinion,. 
the story which Owen fUuniihhed to representatives of the '
Los Angeles Police Department shortly after the assassinatoon 
could certainly be crrsideeed or calculated to convey 
ulterior ideas. Chhistian explained he was referrng to 
Owen having advised police authooitees about an individual 
he picked up hitchhiking in his truck on June 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In ateempting to pursue his theory of 
a conspiracy, Christiaan talked at quite some length concerning 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact with "Charlie O’Brien, the 
Deputy Caaifoinia State Attorney Genne-al, Los Angeles, 
Caaifornia. In addition to Mr. O’.Brien, he has been in 
touch with Jesse Unruh, current Minority Leader of the 
Caaifornia Assembly at Sacramento, Caaifornia. He also 
mentioned that he has been in touch with one Prank Burns, 
a Los Angeles attorney, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David Fitts’. '

Chhistaan went on to explain that one of the 
taped interveews in his possession was conducted by former 
FBI Special Agent Wiliam taer, who conducted the . 
interveww with Owen in Northern Califrrrii.

Christian in his continunng discussoon regarding 
Owen, stated that Owen has used various names andhas been 
affiliteed in some type of "religouus" pursuits for a long 
period of time. Owen has, in the past, according to 
ChirLstam, utiiieed the legal services of Attorney George 
Davis, also foom the Northern California area. Christaan 
explained he felt Owen was assigned to volunteer the story 
which he fUIrlSreed to the Los Angeles Police Department 
to distract authoritees foom other more pertinent areas 
of the investigation. He went on to explain that Owen 
has crnnectOrns and other invovemments with elements 
lI the United States which he characterieed as "paramiliaayy 
in nature; "right wing" and the "underwwrld.” He went on 
further to state that a man with Owwn’s criminal record 
would not involve himseef in the assassinat^n of a 
president! candidate unless the stakes were high enough.
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Christian stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern Caaiforoia 
area. Ke also stated that Owen, io the past, has been 
affiiaated to some degree with Carl Mc Xotire, a oell-nwovm 
religious figure.

Dr.'Carl Mc lotire. is Presided of the Intrrnational 
Counoil of Churches, oho is ir±iinrlly from Colligsowood, 
New Jersey. Dr. Mc Intine has beeo active over numerous 
radio statoons throughout the United States rngrging io 
religious broadcasts.

During his discussoon Christaan also mentioned 
ooe Eugene Bradley as also being rffilittee with Dr. Mc Iotire. 
The Eugene Bradley to whom Christian was rrfcrrini is 
E. Eugene Bradley who recently fguredl prominently io 
newspapers articles io the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, Louisaana-, Dastrlct 
Attorney James Garrason, riiordaig to Christen.

ChristOm explained he has ateempted to dascuss 
the Owen aspect of this investigation with responsible 
members of the Los Angeles Police Department, none of 
whom will speak with him concerning it. Likewise memilcs, 
of the Los Angeles Cumby District Attorneys Office, have 
reused to comment to him regarding his theory.

With respect to Wiliam Turner, meettioned rbwvr, 
Christaan explaaned he anrwdduced Turner to Attorney George 
Davas and it was by that means that Turner was able to 
intorveww Owen foliowOg the assassinator of Mr. Kennedy. 
Ke explained Turner had writeen a bwwk iwncemilg the " *
assassinatoon, which had been submitted to a publisher 
io New York, and which publisher had retunned to Turner 
unpublished, io about December 1968. Aiiwrdiig to Christaan, 
Turner had lrrn paid io advance $5,000 Ho connection with '
the writing of the lwwk, which money he,could not see fit 
to return to the publisher. .

* Chhistaan stated that Ho his inquiry into this 
particular phase of the investigation, he determined that 
Sirhan had been to the race track at Caliente, Mexico,
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shortly prior to the assassination of Robert Kennedy,' 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that 
time.

Christaan explained further that none of the 
authooitees with whom he has spoken iinilmlnng the 
foregoing, are in sympathy or agreement with his belief 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involving Owen.

.. . During ^ae..ineJrylow, Christian continuaiy 
mentioned Chaalie Obrien", statnng that he had access 
te fiees and investigation conducted by law enforcement 
authooities, through O’Brien. He stated that on one 

.occasion, he met with 0’Brion in the latter’s Los Angeles 
oKcer Present at tha time, were representatvess of 
CBS TV. On that occasion, O’Brien had just learned that 

■ Christian had come fom the Los Angeles Police Department 
where’ he had talked with Captain Brown and Lieutenant •

, Roy Kune, of the Special Unit investigating the assaass- 
nation of Robert Kennedy. Upon so learning, 0’Brien 
became quite upset with Chh-Xstaan for having gone to the 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so. •

■ Chhistaan has advised that he resides at 840
North Larrabee, Building Number 2, Apartment 318, Los 
Angeles, Ccaifornia. He has telephone numbers 659-1439 
and 279-1853. ‘ ■

With respect to the investigation of Oliver 
Jerry Owen, the foioowirg is being set -forth:

Owen voluntarily appeared at the University 
DiVnsoon of the Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which time he advised police officers that on 
Junie 3, 1968, he had picked up hiichh&es with his truck 
in Los Angeles, Caaifornia; and had driven with them to 
the vicinity of the Ambassador Hotel on the afternoon 
of June 3, 1968., One of those persons, according to 
Owen at that time, strongly resembled Sirhan Bishara Sirhan.

- 4 -
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Los Angeles Police Department has thoroughly 
investigated that aspect of this investigation and has 
concluded that Owen was not actually in contact with 
Sirhan as suggested by hm. ' ,
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. On April 22, 1969, an individual who identified ' 
himself as Mr. Alfte’ telephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"jouinaliet" and had been recoimended by "Bob Kaiser."

"Bob Kaiser” is identical with Robert Blair 
Kaiser, 2762 Wooosshre, Hollywood, Caaifornia, and a 
member of the defense team representing Sirhan Bishara 
Sirhan. In that capacity Kaiser had access to Hl the 
deftnee fih}s as wen as having been plroitled to

. interveew Sirhan and other members of his family.
■ When "Alfie" called, he stated hie desired to 

speak with a Special Agent of the FBI since he felt that 
he had sooothing to offer in connection with the invtiei- 
gation of the assassinator of the late Robert F. Kennedy.

Correspondingly on AAril 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie" at which tmme he first 
inrroUuced himseef to the Special Agent as "Ed Alfie”. 
He explained he had been doing, some checking.and invessi- 
gation into the activitees of Jerry Owen. He stated that 
he was iiflrrnng to Jerry Oliver Owen, a rlligruue personage 

, who has eroetOmte referred to him-ssef as "Shepherd of the
Hills.” Accordnng to "Alfie”;,Owen also refereed to 
himself as "The Walking Bible. ' ■

,Shootly after the Oiscuesron began "Alfie" 
advise° that; his true name was actually John Christian, 
and he explained he has bun conducting investigation

• into the assassinator, centering around Owen, and has 
come to the conclusion that Owwn’s appearance on the ectnt 
surrounding the assassinatoon of Robert Kennedy must be
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considered suspect. He further advised that in his opinion, 
the story which Owen furnished to representatives of the 
Los Angeles Police Department shortly Oft;er the assassinatoon 
could certainly be consideeed or calculated to convey 
ulterior ideas. Christian explained he was referring to 
Owen having advised police authoritees about an individual 
he picked up hitchhiking in his truck on June 3, 1968, who 
resembled 3irhan. In attempting to pursue his theory of 
a conspiracy, Christian talked at quite some length 0^™’^ 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact with Chaalie O’Brien, the 
Deputy Caaifornia State Attorney General, Los Angeles, 
Caaifornia. In addition to Mr. O’Brien, he has been in 
touch with Jesse Unruh,.ra^t.Minolta Liliir of the 
Caaifornia Assembly at Sacramento, Caaifornia. He also 
mentioned that he has been in touch with one Frank Burns, 
a Los Angeles attorney, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David Fitts'.

Christaan went on to explain that one of the 
taped interviews in his possession was conducted by former 
FBI Special Agent NaiHam Turner, who conducted the 
intervew/ x^ith Owen in Northern Caaifornia. .

Christaan in his continuing discussion regarding 
Owen, stated that Owen has used various names andhas been 
affai^eed in some type of ”religious" pursuits for a long 
period of time. Owen has, in the past, according to 
Christaan, utaiaeed t;he legal services of Attorney George 
Davis, also foom the Northern'California area. Chhistian 
explained he felt Owen was assigned to volunteer the story ' 
which he fumshhed to the Los Angeles Police Department 
to distract iuthooitiis from other more pertinent areas 
of the investigation. He went on to explain that O^ .
has connectoons and other invoViements with elements *
in the United States which he characteraeed as "paramiiatary” 
in nature; "right wing” and the "underworld.” He went on 
further to state that a man with Owwn’s criminal record 
would not involve himseef in the assassinat^n of a 
presiiiniiil candidate unless the stakes were high enough.

- 2 -
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Christian stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern California 
area. He also stated that Owen, io the past, has been 
affiliaeed to some degree with Caal Mc 3ntire, a well-knovm 
religious figure.

Dr. Carl Mc Inties. is President of the International 
Counnci of Churches, oho is originally from Collingonnod, 
New Jersey. Dr. Mc Intine has been active over numerous 
radio statOons throughout the United States engaging in 
religOuus broadcasts.

During his discussOon Christasn also mentioned 
one Eugene Bradley as also being affilitted With Dr. Mc Intie. 
The Eugene Bradley to whom Chhistaan was referrOni is 
E. Eugene Bradley who recently figured prominently in 
newspaper's rrtlctes in the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, Louisiana, District 
Attorney James Garrison, according to Chhistian.

ChristOn explained he has ateempted to discuss 
the Owen aspect of this investigation with responsible 
members of the Los Angeles Police Department, none of 
wwhom will speak with him concerning it. Likewise members 
of the Los Angeles County District Attorneys Office, have 
refused to comment to him regardiig his theory.

With respect to Wiliam Turner, mentioned above, 
Christaan explained he intoduuced Turner to Attonney George 
Davis and it was by that means that Turner was able to 
interview; Owen folOwwng the assassinatOn of Mr. Kennedy. 
He explained Turner had witeen a book inicermng the ~; 
assassina^on, which had been submitted to a publisher 
in New York, and which publisher had returned to Turner 
unpublished, in about December 1968. AccntdiIg to Chhistaan, 
Turner had been paid in advance $5,000 an connection with 
the writing of the book, which money he,could not see fit 
to return to the publisher. .

' Chhistaan stated that an his inquiry into this 
particular phase of the investigation, he determined that 
Sirhan had been to the race track at Caliente, Mexico,
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shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that 
time.

Christian explained further that none of the 
authorities with whom he has spoken concerning the 
foregone, are in sympathy or agreement with his’belief 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involvnng Owen.

.. . During.the interveew, Christaan continually 
mentioned Chhalie O’Brien", statnng that he had access 
to fUes and iovlstigat00n conducted by law enforcement 
authorities, through O’Brien. He stated that on one 
occasion, he met with Obrien in the latter's Los Angeles 
of£i2l• Present at that tmne, were rlpreslotatVess of 
CBS TV. On that occasion, O’Brien had just learnnd that 
Christaan had come from the Los Angeles Police Department 
where’ he had talked with Captain Brown and Lieutenant •
Roy Keene, of the Special Unit invlStigatOrg the assassi­
nation of Robert Kennedy. Upon so learniig, O’Brim 
became quite upset with Cristian for having gone to the 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so. <

• Christaan has advased that he resddes at 840
North Law-abee, Building Number 2, Apartment 318, Los ' 
Angeles, Ccliforoil. He has telpphone numbers 659-1439, 
and 279-1853. s

With respect to the Investigation of Oliver 
Jerry Owen, the -foioowing is being set forth:

• Owen voluntarily appeared at the University 
Division of the Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which time he advised police offilers that on 
Junie 3, 1968, he had picked up hicchhikers with his truck 
in Los Angeles, California, and had driven w,th them to 
the vicinity of the Ambbasador Hotel on the aflenooon 
of Jme 3, 1968., One of those persons, according to 
Owen at that time, strongly resembled SIPuo Bishara Sirhan.
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. Los Angeles Police Department has thoroughly 
• investigated that aspect of this investigation and has 

concluded that Owen was not actually in contact with 
Sirhan as suggest;ed by him. ,
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In Reply, Phase Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

May 12, 1969

SmN BISHARA SIMIAN

. On April 22, 1969, an individual who identified ' 
himelf as Mr. ’Alfie’ teiephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
,’journaliet" and had been recommended by "Bob Kaiser.”

: "Bob Kaiser” is identical with Robert Blair
Kaiser, 2762 Woooshhre, HoHywood, CaUfornia, and a 
member of the defense team representing Sirhan Bishara 
Sirhan. In that capacity Kaiser had access to all the 
defeiee filee as weH as having been peroiteed to

. interveww Sirhan and other members of his -family.
■ When "Alfie" called, he stated hie desired to 

speak with a Special Agent of the FBI since he felt that 
he had something to offer in connection with the iivesei- 
gation of the assassinator of the late Robert F. Kennedy.

Correspondingly on AapU 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie" at which tmrne he first 
intodUuced himseef to the Special Agent as "Ed Alfie". 
He expla^ hs h^ been doibgj^oms checking M-rf lnyesei- 

' gabion into the aotivitees of Jerry Owen. He stated that
he was rifirring to Jerry, Oliver Owen, a religious personage 

. who has sometmes referred to hioseef as "Shepherd! of the 
/ Hills.” Accordnig to "Alfie"; Owen also referred to

himseef as "The Walking Bible. ‘ ■

,Shootly after the iiscuesOon began "Alfie" 
advised that his fun name was actually John Christaan, 
and he explained he has been conducting investigation 

• i^ the lselssinltion, center^ around Owen, and has 
come to the conclusion that Owwn*s appearance on the scene 
sUrrounding the aeelssinltion of Robert Kennedy must be
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considered suspect. He further advised that in his opinion 
the story which Owen fUnnishhed to representatiees of the 
Los Angeles Police Department shortly aft;er the assassination 
could certainly be considered or calculated to convey 
ulterior ideas. Chhistian explained he was jefet^ng to 
Owen having advised police authorite'es about an individual 
he picked up hitchhiking in his truck on June 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In ateemptnig to pursue his theory of 
a conspiracy, Christian talked at quite some length concernnng 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact with ’Charlie’ O'Brien, the 
Deputy Caiifrrrii State Attorney Genneal, Los Angeles, 
Caaifornia. In addition to Mr. O'Brien, he has been in 
touch with Jesse Unruh, current Minooity Leader of the 
Cciifirrii Assembly at Sacramento, Caaifornia. He also 
mentioned that he has been in touch With one Frank Burns, 
a Los Angeles attorney, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeles Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David Fitts'.

Christaan went on to explain that one of the 
taped interveews jin his possession was conducted by former 
FBI Special Agent Wiliam Turner, who conducted the 
interveww with Owen in Northern Caiifrrrii.

Christaan in his continuing dascueeion regarding 
Owen, stated that Owen has used var’roue names andhas been 
affiiateed in some type of ,’religiuus’' pursuits for a long 
period of tine. Owren has, i.n the past, according to 
Christaan, utilieed the legal services of Attorney George 
Davis, also from the Northern California area. Christaan 
explaaned he felt Owen was assigned to volunteer the story 
which he furasshed to the Los Angeles Police Department 
to distract iuthooitihs foom other more pertinent areas 
of the investigation. He went on to explain that Owen ■ 
has cinrectOrns and other invoVhimhnts with elements 
in the United States which he characterized as ’paramilitary’ 
in nature; ’’right wing" and the "underwwrld.” He went on 
further to state that a man with Owen's criminal record 
would not involve Simsehf in the assassina^on of a 
president! candidate unless the ^ates w^ high hrrugh.
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Christian stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern Cciifiroia 
area. He also stated that Owen, io the past, has been 
affilitted to some degree with Carl Mc Intire, a oell-nwoYn 
religious figure.

Dr.1 Carl Mc Intie. is President if the International 
Coutril of Churches, oho is originally foom ColUisowood, 
New Jersey. Dr. Mc Intine has been active over numerous 
radio statins throughout the United States engaging in 
ttligious broadcasts.

During his discussoon Christam also mentioned 
one Eugene Bradley as also being af-fOiateed with Dr. Mc Intie. 
The Eugene Bradley to -whom Chhistaan was referring is 
E. Eugene Bradley who recently figured prominently in ,
newspapers art^ees in the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, Louisiana, District 
Attorney James Garrison, riiordjng to Chhistaan.

ChrOstan explained he has attempted to dascuss 
the Owen aspect of this investigaton wath responsable 
members of the Los Angeles Police Department, none of 
whom w.11 speak with him cwncern:Ong it. Likewise members 
of’the Los Angeles County District Attorney's Office, have 
refused to comment to him regarding his theory.

With respect to Willrai Turner*, mentioned above, 
Chhistaan explained he intodduced Turner to Attorney George 
Davis and it was by that means that Tutntt was able to 
interveww Owen foiowwng the assassinate of Mr. Kennedy. 
He explained Turner had writeen a book concerning the ” ■
assassinator, which had been submitted to a publisher 
in New York, and which publisher had returned to Turner 
unpublished, in about December 1968. According to Christaan, 
Turner had been paid in advance $5,000 an iwnnectOon wath 
the otatOxg of the book, which money he,could not see fit 
to return to the publisher. .

‘ Chhistaan stated that an his inquiry into this 
particular* phase of the investigation, he deterained that 
Sihhr had been to the race track at Caliente, Mexico,
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shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that 
time. .

Chhistaan explained further that none of the 
authoritees with whom he has spoken conceimnig the 
foregoing, are in sympathy or agreement with his belief 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involving Owen.

.. . During 'the interveew, Christa'an contiouaiy 
mentioned Chhalie O’Brien", stating that he had access 
to flees and investigation conducted by law enforcement 
authooities, through O’Brien. He stated that on one 
occasion, he met with O’Brieo in the latter’s Los Angeles 
oS^e*. P^s10? at.that tmme, were represeotatiess of 
CBS TV. On that occasioo, O’Brien had just learned that 

• Christaan had come frem the Los Angeles Police Department 
where' he had talked with Captain Brown and Lieutenant ■

, Roy Keene, of tlie Special Unit investigating the assassi­
nation of Robert Kennedy. Upon so learning, O’Brien 
became quite upset with Chhistiao for having gone to the 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so.

■ Christaan has advised that hie resides at 840
North Larrabee, Building Nwaber 2, Apartment 318, Los 
Angeles, Ciaifornia. He has teephoone numbers 659-1439, 
and 279-1853. ’

With respect to the investigation of Oliver 
Jerry Owen, the foliewing is being set forth:

' Owen voluntarily appeared at the University 
Division of the Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which time he advised police officers that on 
Junie 3, 1968, he had picked up hicchhikers with his truck 
in Los Angeles, Ciaifornia, and had driven udth them to 
the vicinity of the Ambassador Hotel on the sfleoroon 
of June 3, 1968., One of those persons, according to 
Owen at that tmie, strongly resembled Sihaao Bishara Sirhan.

f
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Los Abeles Police Department has thoroughly 
investigated that aspect of this Investigation and has 
concluded that Owen was not actually in contact with 
Sirhan as suggested by him.
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In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Los Angeles, California 

May 12, 1969

SIRHAN -BISHARA SMI

. On April 22, 1969, an individual who Identified ’ 
himself as Mr. Alfie‘ telephonically contacted a represent­
ative of the FBI in Los Angeles. He advised he was a 
"jouiialist" and had been•.iecomended by "Bob Kaiser.”

"Bob Kaiser” is identical with Robert Blair 
Kiser, 2762 Wooodhhre, Hoiyywood, Califoriil, and a 
member of tie defense team repieslnting Sirhan Bishard 
Sirnan. In that capacity Kaiser had access to all the ' 
defense fUes as well as having been plioitled to

. interveww Sirhan and other members of his family.
• When "Alfie” caHed, he stated hie desired to 

speak with a Special Agent of the FBI since hie felt that 
he had something to offer in connection with the iiVisSi- 
gation of the assassination of the late Robert F. Kennedy.

Correspondingly on April 28, 1969, an arrangement 
was made to meet with "Alfie at which tmme he first 
inrodUuced himseef to the Special Agent as "Ed Alfie”. ” 
He explained he had been doiig$. some checking.and investi­
gation into the activi^es of Jerry Owen; He stated that 
he was ref erring to Jerry Oli ver. Owen, a religious personage 

, who has hooet:01lt refereed to himself as "Shepherd! of the 
Hils" Accordnng to "Alfie"; Owen also refereed to 
himself as "The Waking Bible.” • ' ■

.Shootly after the discuttOon began "Alfie" 
advised tWt his true name was actually John Christaan, 
and he explained he has been conducting investigation

• initio the attas8inat0on, clntering around Owen, and has 
come to the cinclution that Own's appearance on the tcenl 
tUi,r’oUnding the assassinator of Robert Kennedy must be
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considered suspect. He further advised that in his opinion 
the story which Owen fUunishhed to representatives of the 
Los Angeles Police Department shortly aft;er the assassinatonn 
could certainly be consideeed or calculated to convey 
ulterior iaeas. Christian explained he was referring to _ 
Owen having advised police authorities about an Individual 
he picked up hitchhiking in his track on June 3, 1968, who 
resembled Sirhan. In atiempting to pursue his theory of 
a conspiracy, Christen talked at quite some length concernnng 
that particular aspect of the investigation and explained 
that he had been in contact' with "Charlie O’Brien, the 
Deputy California State Attorney Genneal, Los Angeles, 
California. In addition to Mr. O’.Brien, hie has been in 
touch with JesseUnrah, current MlnOTrty Leader of the 
Califiriia Assembly at Sacramento, California. He also 
mentioned that hie has been in touch with one Frank Burns, 
a Los Angeles attorney, and has ateempted to discuss his 
theory with Captain Hugh Brown of the Los Angeies Police 
Department, and Deputy Los Angeles County District Attorney 
David Fitts’.

Christen went on to explain that one of the 
taped interveews in his possession was conducted by former 
FBI Special Agenit Willlae Turner*, who conducted the 
intervecw with Owen in Northern California.

Christaan in his coitinuing discussion regarding 
Owen, stated that Owen has used various names andhas been 
affiUeed in some type of "religious " pursuits for a long 
period of teme. Owen has, in the past, according to 
Christaan, utaiieed the legal services of Attorney George 
Davis, also foom the Northern Califirnil area. Christian 
explained he felt Owen was assigned to,volunteer the story 
which he furrnshhed to the Los Angeles Police Department 
to distract authorises fomm other moire pertinent areas 
of the investigation. He went on to explain that Owen 
has ciiiectOons and other invoVie^lents with elements 
in the United States which he characteriied as "plrleililary 
in nature; "right wing" and the "underworld.” He went on 
further to state that a man with Owwn’s criminal record 
would not involve himseef in the assassinatoon of a 
president! candidate unless the stakes were high enough.
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Christian stated that Owen has had affiliations 
with the Minute Men Organization io the Northern Caiifiroia 
area. He alni stated that Owen, io the past, han been 
affilitted ti some degree with Carl Mc Intim, a sell-rnsvm 
religions figure. .

Dr.'Carl Mc Inties. is President if the International 
Couiwil of Churches, who is originally from Collngswodd, 
New Jersey. Dr. Mc Intire has been active over numerous 
radio statonns throughout the United States engaging in 
-rnligOous broadcasts.

During his discussoon Christaan also mentioned 
one Eugene Bradley as also being affilittdd with Dr. Mc Intiee. 
The Eugene Bradley to whom Christaan was .rtfcrrOng is 
E. Eugene Bradley who recently fgguecd prominently in 
newspapers articles in the Los Angeles area as being an 
individual sought by New Orleans, -Louisiana, District 
Attorney James Garrison, according to Chhistarn.

Christen explained he has atemmpted to discuss 
the Owen aspect of this investigation with responsible 
members of the Los Angeles Police Department, none of 
whom will speak with him concerning it. Likewise members 
of the Los Angeles Comty District Attorneys Office, have 
revised to comment to him regarding his theory.

With respect to Wiliam Turner, Kentonned above, 
Christaan explained he intoduuced Turner to Attorney George 
Davis and it was by that means that Turner was able to 
intevHww Owen fol0sw0g the annassiratirri of Mr. Knrrndy. 
He explained Turner had wtitter a book concerning the ' •
assassination, which had been submitted to a poblisrtr 
in New York, and which publisher had returned to Turner 
unpublished, in about Dninmbnr 1968. Accordig to Christaan, 
Turner had been paid an advarcn $5,000 Un connection with 
the writig of the book, which money he,could not see fit 
to return to the publisher. .

• Christaan stated that Ho his inquiry into this 
particular phase of the investigation, he detemined that 
Sirhan had been to the race track at Caliente, Mexico,
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shortly prior to the assassination of Robert Kennedy, 
where he allegedly gambled heavily on the horses at that 
time,

Chhistaan explained further that none of the 
authorises with whom he has spoken concerning the 
foregoing, are in sympathy or agreement with his benef 
that a conspiracy exists, or that a conspiracy exists 
involving Owen.

.. . Dr^ng/the JOtle:1vilwwJ, Christian continually 
mentioned Chaalie O* Brien", staSng that he had access 
to.fies and investigation conducted by law enforcement 
authorities, through O’Brien. He stated that on one ,
occasion, he met with Obrien in the latter's Los Angeles 
officet* pre?ent; at that tie, were represlntatVees of 
CBS TV. On that occasion, O*Brien had just learned that 
Christian had come_-foom the Los Angeles Police Department 
where' he had talked with Captain Brown and Lieutenant ■
Roy Keene, of theSpecial Unit investlgatn^ the assassi­
nation of Robert Kennedy. Upon so learning, OBrien 
became quite upset with Christian for having gone to the" 
Los Angeles Police Department and berated him for having 
done so.

■ Christaan has advised that he resides at 840
North Larrabee, Building Number 2, Apartment 318, Los 
Angeles, Caaifornia. He has telephone numbers 659-1439, 
and 279-1853. •' •

With respect to the invlstigatOon of Oliver 
Jerry Owen, the following its being set forth:

. Owwen voluntarily appeared at the University
Division of the Los Angeles Police Department on June 5, 
1968, at which tme he advised police offccere that on 
June 3, 1968, he had picked up hicchhikers with his truck 
in Los Angeles, Caaifornia^ and had driven with them to 
the vicinity of the Ambaasador Hotel on the afiennoon 
of Juoi 3, 1968.. One of those persons, according to 
Owen at that tme, strongly resembled Sihhan Bishara Sirhan.
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Los Angeles Police Department has thoroughly 
investigated that aspect of this investigation and has 
concluded that Owen was not actually in contact with 
Sirhan as suggested by him.
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